
Referat fra hastemøte i Os fjellstyre på fjellstyrets kontor torsdag 16.12.21 kl 

19.30 

 

Tilstede: Vidar Holøien, Lars Erik Midtdal, Lars Aage Brandsfjell, Gunn Tengesdal 

og Mette Femundshytten 

 

Sak 30/21: Rein på statsallmenning utenfor distriktsgrensa. 

Saksorientering: Det har også i år vært mye rein både på innmark, privat utmark og 

på statsallmenningen i lengre tid. For å kunne beite på statsallmenning utenfor 

distriktsgrensa, skal fjellstyre godkjenne dette jfr. Fjellovens § 17. Vi har ikke mottatt 

forespørsel om dette, selvom både reindrift og forvaltning er godt kjent med dette fra 

tidligere. I og med at dette ikke er gjort, må reinen fjernes enten av reineierne eller 

ved at fjellstyre leier inn ressurser for å få reinen tilbake innenfor distriktsgrensa. Det 

må uansett betales leie for den tiden beitinga pågår. Vidar og Lars Aage har hatt 

telefonisk kontakt hvor det ble lovet at reinen skulle fjernes innen mandag 13.12. 

Dette er ikke gjort, derfor innkalles det til hastemøte. 

Vedtak: Lars Aage orienterte om både høstens og dagens situasjon. Pr i dag(16.12.) 

er det meste av reinen flyttet tilbake innenfor distriktsgrensa. Noen små flokker går 

igjen, de skal bli flyttet tilbake før jul. 

For ettertiden ber vi om å få en forespørsel før reinen kommer inn på 

statsallmenningen utenfor distriktsgrensa. Det vil bli krev kompensasjon for beiting 

utenfor distriktsgrensa, kr 5.000,- så langt. Vi avventer med å sende kravet til vi får se 

om det blir mer beiting utenfor distriktsgrensa i løpet av vinteren. Lars Aage mener 

det ikke skal betales kompensasjon, fordi det gjelder en kort periode. 

 

 

Vidar Holøien                       Lars Erik Midtdal                Lars Aage Brandsfjell 

 

 

Gunn Tengesdal                   Mette Femundshytten 

 

 

 

 

 

 


